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Proces-verbal 
incheiat in l?edin'a de indata a Cons\liului 
General al Municipiului Bucure!;ili din data 

de 30 mai 2014, orele 16.00 

$edinta a avut Icc in sala de consiliu de Ia etajul Ill al cl8.dirii 
Prim3riei Municipiului Bucure!iti Ia care au participat 48 din cei 54 
consilieri. 

La !;iedlnta au participat urmatorii: domnul viceprimar Nicolaescu 
Marcel Octavian, domnul Tudor Toma - secretar general al municipiului 
Bucure§ti ~~ doamna Georgiana Zamf1r - director executiv Direqia 
Asistenta Tehnica !iii Juridica. 

Au fest invitali sa participe directorii din cadrul aparatului de 
speclalitate al Primarului General al Municipiului Bucure~ti l}i mass -
media. 

La §edinf8 au fest absenti urmatorii· domnul Comanescu Mihal, 
domnul P!rvu Cosmin Gabriel, doamna Popescu Manuela Violeta, 
domnul Potera§U Cornel Constantin, domnu\ Radulescu $tefan Cristian 
!}i domnul Rizoiu Mircea. 

Domnul Presedinte de sed1nta Ghita Richard Vicentiu 
Doamnelor §i domnilor consilieri, a§ dori sa ram€meti pe loc. Declar 

§edinta de indata, a Consi\iului General al Municipiului Bucure!}ti, 
deschisa. Rog sa imi fie comunicata prezenta . 

Ooamnelor 9i domnilor consilieri poftiti in sala. avem aici din partea 
executivului pe domnul viceprimar Nicolaescu Marcel Octavian. 

Secretariatul, va rag sa imi comunicati prezenta. Tn sala sunt 
prezenti 42 de consilieri. 

Doamnelor 9i domnilor consilieri. declar deschisa 9edinta de fndata 
a Consiliu\ui General al Municipiului Bucure§ti din data de 30.05.2014, 
ora 16.00. 

Am sa dau citire ordinii de zi. 
Avem o prezenta de 43 de consilieri. Tocmai a mai semnat un 

damn consilier. 
Am sa supun dumneavoastra inca doua, trei puncte, un punct de 

interpel8ri, un punct de lu8ri de cuvant ale cetatenilor, sunt in numar de 7 
§i apoi domm§oara conslller~dli1.t;.,-Japardel dore§te sa aiba o 
declaratie §i a9 vrea sail dau~iet~f~ acl.i'tJ:l. Domni§Oara Claudia 
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Doamna Consilier general Tapardel Ana Claudia 
Stimati consilieri, dragi colegi, dat fiind faptul ca. a§a cum §liji, am 

participat Ia alegerile pentru Parlamentul European §i am cEi§ligat un 
mandai de parlamentar european, urmeaza ca aceasta sa fie ultima 
§edintc! Ia care particip Tn calitate de colega a dumneavoastra, Ia aceasta 
§edinta de Consiliu General, urm8nd ca de luna urmatoare, de Ia 
urmatoarea §edintc! sa nu mai particip Ia §edintele Consiliului General 
datorita faptului ca imi voi da demisia din Consiliul General, urmand ca 
sa merg Tn Parlamentul European acolo unde am fast aleasa de cetateni. 
De aceea vreau sa va muJtumesc pentru cei 6 ani, este foarte frumoS ca. 
nici macar acum cand imi iau Ia revedere nu ne putem asculta, totu~i eu 
am speran1a ca este un moment important. Vreau sa va multumesc 
pentru cei 6 ani pe care i-am petrecut cu majoritatea dintre 
dumneavoastra, impreuna, sper ca am hlsat In urma ~i multe proiecte pe 
care le-am votat ~i le-am propus Tmpreuna cu dumneavoastra, multe 
proiecte importante pentru municipiul Bucure~ti, va doresc ~i 
dumneavoastra mull succes in viitor, sper sa propuneti ~i sa .... ave1i 
proiecte Ia fel de importante pentru Bucure~ti, intr-adevar de data 
aceasta am foarte mari emotii pentru ca. las in urma ~ase ani de 
activitate in cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure§ti, ~ase ani 
de activitate de care sunt foarte mfmdra, f;iase ani de activitate care vor 
reprezenta pentru mine experien\8 fn Parlamentul European, ceea ce va 
pot spune este ca, voi face tot ce imi sta in putinta sa reprezint cu 
onoare Romania in Parlamentul European ~i implicit Primaria Capita lei. 

Sper ca voi fi un ambasador ~i pentru PrimS.ria Capitalei in 
Parlamentul European. 

Sper ca am fast o colega foarte buna, chiar daca am fast exigenta, 
eu cred ca. nu am gre~it cu exigen1a ~iv-a~ ruga ca ~i dumneavoastra sa 
p8stra1i aceeaf;ii exigenta pe care am avut-o eu, fn continuare in 
Consiliului General. 

va doresc, sa aveti un mandat plin de realiz8ri §i sa Tl duceti Ia bun 
sf8r§it. 

De cate ori voi avea ocazia, sa va sprijin, din Parlamentul 
European, o voi face cu mare drag. va multumesc pentru colegialitate ~i 
va doresc mult succes. 

- aplauze-

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti dore~te sa va 

mu11umeasca, pentru activitatea depusa, pentru p8rerile pertinente dea 
lungul ultimilor dm ani, va do}im'4111:l'it:'s.ucces in noua cariera, sa ne 
reprezenta1i cu c~nste atat p~, 'oi yat-$i c~ta,_temi Roman1e1. Multumim. 

inca odata v rag, sa , i c6n.firtrl~ nUtnarul cons1lierilor prezen1i. 
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Au semnat prezenta 45 consilieri. 
Supun Ia vet ordinea de zi a §edintei de indata, domnul Georgescu 

va reg, domnul Deaconescu vc!l rag. 

Domnul Consilier general Deaconescu lone! Cristinel 
Stimati colegi, domnule primar, doresc sa va citesc art 31 din 

Legea nr. 215/2001 9i domnule secretar general va rog, sa fi~i atent La 
alin. 2 pentru validarea mandatelor pentru Consiliile locale, aleg prin vot 
deschis, dintre membri lor, pe fntreaga durata a mandatului, o comisie de 
validare alcatuita din trei ~ cinci consilieri. 

Doresc ca domnul viceprimar sa scoata de pe ordinea de zi punctul 
nr. 1, care incalca Legea nr. 215/2001. 

Domnule secretar general, va rog, sa fmi spune1i punctul 
dumneavoastra de vedere, asupra legalitatii acestui punct pe ordinea de 
zi 9i acela9i raspuns doresc sa fmi dea 9i reprezentantul Prefecturii, pe 
care l·a!? pofti sa vina in sala. 

Nu putem desfa9ura 9edinta tara reprezentantul Prefecturii, pe care 
il rugam sa vina fn sale! sa i9i spuna punctul de vedere supra acestui 
lucru. 

Domnul Secretar general Tudor Tom a 
Domnule consilier, in calitate de consilier, fiind 9edint8. de indata 

puteti propune chiar dumneavoastra scoaterea de pe ordinea de zi, a 
acestui proiect, in cazul in care doriti, nu este cazul sa faca domnul 
viceprimar acest lucru. Este §edinta de indata nu ordinara. 

Domnul Consilier general Deaconescu lone! Cristinel 
Doresc sa imi spuneti, punctul dumneavoastra de vedere, in 

• calitate de secretar general, asupra legalit81Ji acestui punct de pe 
ordinea de zi, 9i apoi voi propune in functie de acest lucru. 

Domnul Secretar general Tudor Toma 
Domnule consilier 9titi ca opinia secretarului general se formuleaza 

in scris Ia sf8.r9it. 

Domnul Consilier general Deaconescu lonel Cristinel 
Domnule prefect? Bine, atunci doresc ca acest punct sa f1e seas de 

pe ordinea de zi, intru-cat nu respecta prevederile Legii nr. 21512001 §i 
doresc un punct suplimentar pe ordinea ·de zi alaturi cu celelalte 
mandate de validare a nailer;.--- )~~~ §i a Consilierului PDL Tica Hora1iu 
Flo.,·n ~ , _, ·-,.._ 
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Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Supunem Ia vat propunerile domnului Deaconescu. 

Domnul Secretar general Tudor Toma 
Tmi cer scuze, propunerile trebuie supuse r§nd pe r§nd. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Supun Ia vat scoaterea de pe ordinea de zi, a proiectului de 

hotc!irare nr. 1. 
Cine este pentru? 16 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? majoritate 

de voturi. 
Aceasti\\ propunere nu a fast adoptata. 

Supun Ia vat cea dea doua propunerea a dumneavoastra, aceea de 
vatidare a mandatului de consi\ier al domnului Tica Hora~iu Florin. 

Cine este pentru? 19 voturi, impotriva? 0 voturi, ab1ineri? majoritate 
de voturi. 

Aceasta propunere nu a fast adoptata. 

Supun Ia vat ordinea de zi cu cele doua puncte, lu8ri de cuvant §i 
interpelari ale cetatenilor. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, lmpotriva? 1 vot, abtineri? 2 
voturi. 

Pentru ef1cientizare, c§te doua minute sa alocam fiecarui petent. 
Domnul Rausse Victor, Ia microfon, va rog. 

Domnul Rausse Victor 
Buna ziua, multumesc ca ati aprobat. A§ vrea sa lncep cu ce am 

lntrerupt in 31 august 2012, cu Hotararea CGMB nr. 131 in care domnul 
director Dedu a afirmat un neadevar §i anume ca. proiectul Ciurel are Ia 
baza studiul JICA. 

Ave~i aici in fata studiul japonez, cine dore§te sa 
JICA nu recomanda acest proiect. 

a§a, studiul 

Deci, este primul neadevar, Ia care domnul director Dedu s-a 
referit. 

Aici este PUG 2000, domnul avocat banuiesc ca II ave~i §i pe asta, 
tot un document fc!lcut de Primflria Capitalei in anul 1998, referitor Ia 
acest proiect daca sunteti curio§i, va arat plan§ele, ve~i vedea cum 
drumul expres trece prin cl8direa Apa Nova §i prin curtea Uzinei de 
Tratare a Apei- RO§U. 

va mai arat un document al lnspectoratului de Stat In Construqii 
care declara Autorizatia ~t~e\,nr. 244 pnn care se constrUie§te 
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podul cu hobane, este ilegala. Este verba de un organ de control al 
statului care declara ca acest proiect cu acest pod este ilegal. 

Ultima plan~i:!i care vreau sc! o ar~t. este verba de memoriul general 
al proiectului care spune urmi3toarele: aveti o fraza aici fi3cutii de 
urbani§tii de Ia Proiect Bucure!}ti, doamna urbanism Lavinia lovanescu 
impreuna cu domnul arh. Valeriu Manea, de Ia Proiect Bucure§ti spune 
Ia concluzil: , aceasta diagonala asigura legatura directS intre Autostrada 
Bucure§ti- Pite§ti §i Autostrada Bucure§ti- Constanta". 

Cu alte cuvinte acest drum va face legatura intre cele doua 
autostr8zi prin centrul Bucure§tiului. 

Doamna Dumitrescu Tanti Virginica 
A'§ vrea sa supun atentiei dumneavoastra, cateva probleme 

referitoare Ia punctul nr. 16- expropriere Fabrica de Glucoza . 
Exista pe rolul instan1ei, o incuviin1are executare silita a domnulul 

Ciorobea privind Hotar~rea CGMB nr. 311. 
Executarea silita a carei incheiere o am, aprobata de instanta !ii 

suspendata provizoriu p~na se judeca contestatia Ia executare, spune 
c8.: subsemnajii avem de primit de Ia Primaria Capitalei l}aisprezece 
milioane trei sute 9aizeci 9i 9ase mii Euro o suta !iaptezeci 9i patru. 0 sa 
las aceasta hartie domnului secretar. 

Ca sa 9tiii c€md aproba\i aceasta ordine de zi ca Hotari3rea nr. 311 
pe care o abrogati a produs efecte juridice. Exista o aprobare PUZ a 
Autostrazii care prinde acest proiect aprobare a carei derulare este 
facuta de catre Ministerul Transporturilor, noi deja am primit notificare 
pentru exproprierile din Petricani, unde proiectul cuprinde patru benzi, 
exact proiectul vechi cu absolut toate caile de acces. De asemenea, 
vreau sa va aduc Ia cunol}tinja ca acest proiect a aparut pe site-ul 
Primariei exact cu 10 minute inainte sa inceapa :;;edin\a. E! nu a fest un 
proiect public, modificare lui ... :;;i dumneavoastra trebuie sa decideii in 
consecin~a daca acest proiect trebuie sa treaca, dar m-am sim\it 
responsabil8 sa l}tiii ca noi vom solicita daune pentru toata aceasta 
perioada de patru ani c8.nd terenul a fest blocat 9i am pierdut trei 
contracte de vanzare-cumparare. 

Domnul Daragos Mihai 
Buna ziua, sunt arhitectul care s-a ocUpat de Planul Urbanistic de 

detaliu - Str. Maxim Gorki nr. 28-30, sector 1, care a fast in Consiliu 
l}edinjele trecute 9i nu a intrunit numiirul de voturi necesar adoptillrii. 

Eu, am venit, sa prezint cateva argumente, fn sprijinul acestui 
proiect, acest PUD res~ec ~ lA:t,f;u_J:otul reglementanle urbanist1ce Zone1 
Protejate Jean Monnet, punCt' de vedere al regimulul de inillltime el 

est(i}flan at de cl" iri ~·,. ~.~-elajef~~i,,mult decat eel in cauzi<i 
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Consider ca., daca un proiect are toate avizele favorabile, a trecut 
prin toate forurile de avizare, Ia comisii, Ia Comisia de urbanism §i 
Tndepline§te toate conditiile, nu Tnteleg de ce nu a fast adoptat in 
§edintele trecute. Din aceasta cauza, m-am prezentat, in fata 
dumneavoastra §i incerc sil sustin acest proiect, mai ales ca eu cunosc 
foarte bine zona, sunt arhitect, §i nu exist<! niciun argument in 
defavoarea acestui proiect, mai mult de atat, noi respectam exact 
destinatia prevazuta in zona - Parcelarea Jean Monnet. 

Am facut ni§te fi§e tehnice pentru dumneavoastra, pe care am sa 
incerc, sa vi le las poate va aruncati ochii peste ele. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Oomnul Meca Gabriel, apoi se pregi:ite§te domnul Dane§ Mihai, 

apoi doamna Meresciu Gloria . 

Domnul Oanes Mihai 
Doamnelor §i domnilor consilieri, sunt prima persoana afectata de 

un proiect extrem de important pe care Primaria vrea cu orice pret sail 
promoveze, care se nume§te Penetratie Ciurel. Stau de trei ani in 
§antier, pe Splaiul lndependentei nr. 332, am atacat autorizatia de 
constructie in justitie §i lucrarile au continuat. Am anulat PUZ-UL, este 
suspendat PUZ-ul, lucrarile au continuat, sunt in proces pentru anularea 
urmatoarei autorizatii de construire, care a fest declarata ilegali:i de catre 
ISJ §i supun atentie dumneavoastra oprirea acestui proiect care nu face 
altceva decclt sa demoleze case construite legal. Suntem 300 de case 
care vom fi distruse de acest proiect, iar banii cheltuiti acolo ar putea fi 
folositi pentru alte proiecte. 

Fac apella dumneavoastra, pentru ca ceea ce ni se intampl8 noua 
astazi, se poate intampla oricui. Dumneavoastra sunteti ale§ii no§tri §i ar 
trebui sa ne ajutati, ca sa oprim un proiect inceput cu o sarabande de 
ilegalitSti,sunt autorizatii de constructie ilegale care continua §i continua. 

Doamna Meresciu Gloria 
Buna ziua, domnule primar general, doamnelor §i domnilor 

consilieri, sunt proprietara uni teren de 1000 mp. situat in Str. Secerei nr. 
106A, sector 4, Ia limita dintre Or8.§elul Copiilor §i Parcul Tineretului. 
Acest tren l-am dobandit pe vechiul amplasament, pe baza legilor 
propriet81ii dupa doua zeci de ani de demersuri, iar accesul Ia acest 
teren ne-a fast blocat de catre Primiflria Sectorului 4 prin construirea unei 
cascade alei §i parciflri care au ti:iiat aceasta strada in doua pur §i simplu. 

De§i avem in propriet~ae~;S.l:_~eren, pentru care pl8.tim taxe foarte 
mari Ia stat, am fast lipsi~ grS!fttl,;ll'~~. folosinta asupra terenului pentru 
ca nu mai putem intra p!f~f ~ra§tfet<leV$nind tara nici o valoare. 
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in urma demersurilor ~i audientelor pe care le-am tacut Ia Primaria 
Sectorului 4 ni s-a propus un schimb de teren, practic nimic Tn plus de 
ceea ce avem noi ci doar schimbarea formei terenului nostru, adaptarea 
practic Ia o noua strada a terenului nostru, care a fast facuta recent tot 
pe un teren revendicat de familia noastra. 

Tn ~edinta de Tndata din 29.04.2014 a fast trecuta pe ordinea de zi 
constituirea acestei striizi Ia punctul nr. 35 ~i Ia punctul nr. 34 acest 
schimb de terenuri. Ca sa Tndrepta~i acum aceasta nedreptate, ce ne-a 
fast tacuta, prin ingradirea dreptului Ia proprietate sa puneti din nou pe 
ordine de zi aceasta situatie punctul nr. 34 din !?edinta de lndata din 
aprilie, ca sa puteti sa rezolvati aceastc!l situatie tara de care Prima ria de 
sector ar trebui sa darame tot ce a construit acolo !?i sc!l reabiliteze 
strada. 

• Domnul Presedinte de sedinta Ghilc!l Richard Vicentiu 

• 

Doamna Dane~ Doina, nu este, mergem mai departe. Oomnul 
Nicolescu lonut. 

La ora 16:23 a venit fn sala de consiliu doamna consilier Mihailovici 
Virginia. 

Domnul Nicolescu lonul 
Buna ziua doamnelor ~~ domnilor consilieri, sun! avoca! in Baroul 

Bucure~ti, va voi aduce Ia cuno~tinta o situatie pe care am adus-o Ia 
cuno~tinta astazi printr-un memoriu Consiliului ~~ anume reprezint patru 
persoane fizice proprietare a unui teren in suprafata de 210 mp. situat in 
8-dul Liviu Rebreanu nr. 45-47, terenul respectiv nu a fast !recut in 
coridorul exproprierilor pentru declan~area procedurilor de expropriere in 
zona Liviu Rebreanu, cu toae ca este amplasat in fata unei Biserici 
Baptiste Harul, care a pare in anexa nr. 21a pozitia 9 ~i 10. 

Voi depune actele necesare Ia departamentele de specialitate !?i va 
solicit respectuos sa dispuneti luarea masurilor legale ce se impun ~i 
anume sa dispun91i ~~ introducerea acestui teren de 210 mp. in coridorul 
de expropriere. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Daca mai sunt interpeliiri din partea consilierilor, altminteri doar 

amendamente Ia proiectele de hotarare. 
Inca odata prezen~a. Sunt prezen~i 46 consilieri. 
Supun Ia vot punctul nr. 1 - proiect de hotarare pentru modificarea 

an~xei Ia Hotararea CGM~??~~-~12 privind alegea comisiei de 
valldare. /--:: /-----:.· ~··. 

Un amenda nt ddi:iitu.lt-Ge·orge·sc.u. va rog. 
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Domnul Consilier general Georgescu Bogdan Cristian 
fn cadrul proiectului de hotifln3re domnul Pieptea Cornel se 

inlocuie!jite cu domnul Florescu Drago§, doamna Zorkoczy Julia a dorit 
sa se retraga din comisie !jii va fi inlocuita cu domnul Marin $tefanel Dan 

Deci, in locul domnului Pieptea Cornel intra domnul Florescu 
Drago§, in locul domnului Campeanu Remus-Cat81in intnli doamna 
Comanici Ancuta Sorina, in locul doamnei Dinu Maria Mirela intra 
domnul lliescu Catalin Lucian, in locul doamnei Zorkoczy Julia care s-a 
retras, intra domnul Marin :;;tef8nel Dan. 

Domnul Consilier general Pieptea Cornel 
Multumesc, domnule pre~edinte. Conform Legii nr. 215/2001 art. 

31, alin. 2, pentru va!idarea mandatelor Consiliile locale aleg prin vol 
deschis dintre membri lor, pe Tnlreaga durata a mandatului, o comisie de 
validare alcatuita din trei-cinci consilieri. 

A~adar pe intreaga durata a mandatului. Da, este verba de 
comisie, intr-adevar este comisia de validare. 

Deoarece dumneavoastra modificati aceasta comisie de validare, 
din punctul nostru de vedere al PNL, aceasta este o hotarare ilegala, 
care incalcili Legea administratiei publice locale ~i de aceea grupul PNL 
nu va participa Ia dezbaterea ~i votul pe acest proiect de hotiliri3re. 

Multumesc. 

Domnul Consilier general Deaconescu lone! Cristinel 
Domnule pre!jiedinte, revin Ia microfon, sa spun ca este o 

infractiune, nu este o ilegalitate, iar grupul POL nu va participa Ia vot 
deoarece se Tncalca Legea nr. 215/2001 . 

Doamna Consilier general Nicolescu Cristina Elena 
Buna ziua, apreciez ingrijorarea colegilor de Ia PNL §i POL, daca 

ma ascultati. eu apreciez ca este o masura pur administrativa, pe care 
legea in1elege sa ii dea un anumit sens, in sensu! de a accepta ca 
aceasta componenta sa fie pe durata mandatului §i in plus, vedeti ca 
suntem in situatia in care, unul dintre colegil no~tri, s-a retras, in speta 
doamna Zorkoczy Julia, da? De aceea trebuie §i completat, deci nu este 
o infractiune pentru ca nu este prevazut in Codul Penal, sau nu este 
prevazut mai departe in dispozitiv ca este o infractiune. Multumesc. 

modificarea 
comisiei 

pentru 
72/2012 privind alegea 

S< 



Cine este pentru? majoritate de voturi, impotrivi3? 0 voturi, abtineri? 
O~uri. · 

Acest proiect a fest adoptat. 

Supun Ia vet punctul nr. 2 - proiect de hotarare privind validarea 
mandatului de consllier in cadrul Consiliului General al Municipiului 
Bucure~ti al doamnei Peter Alexandrina. 

Comisia de validare va reg, sa mergeti ~i sa verificati 
documentatia. 

Domnul Consilier general Georgescu Bogdan Cristian 
Proces-verbal al Comisiei de validare, incheiat asti3zi, 30.05.2014, 

orele 16,30 referitor Ia validarea mandatului de consilier in cadrul CGMB 
al doamnei Peter Alexandrina. 

• Av§nd in vedere adresa Partidului Social Democrat nr. 

• 

62/29.04.2014, inregistrata Ia Cabinet Secretar General al Municipiului 
Bucure~ti cu nr. 1536/6/29.04.2014 l?i Ia Direqia Asistent~ Tehnic~ ~~ 
Juridica cu nr. 1228/29.04.2014, prin care se propune doamna Peter 
Alexandrina pentru functia de consilier, pe locul r~mas vacant; 

Comisia de validare, in temeiul art. 31 alin 3 din Legea nr. 
215/2001 privind administra~ia publica locala, republicata, cu modific9.rile 
~~ completarile ulterioare, constata ca sunt intrunite conditiile de 
legalitate pentru validarea mandatului de consilier Tn cadrul CGMB al 
doamnei Peter Alexandrina. 

Oomnul Presedinte de sedintfi Ghita Richard Vicentiu 
Oomnule consilier, va reg sa depuneti procesul-verbal Ia 

secretariat. 

Oomnul Consilier general Pieptea Cornel 
Multumesc, domnule preJiedinte, conform Legii nr. 67/2004 privind 

alegerea autoritatilor administratiei publice locale, validarea consilierilor 
de catre Comisia de validare se face in ordinea in care au fast Tnscri~i pe 
listele depuse de partidele sau aliantele respective. intru-cat in acest caz 
se incearca validarea unui consilier care nu era urm~torul Icc pe lista, 
practic urmatorul consilier era din partea PNL pe lista. Comisia de 
validare nu a luat in discutie aceasta speta l]i a trecut imediat Ia 
urmatoarea pozijie, noi grupul PNL nu vom participa Ia votul pe acest 
proiect de hot~rare care nu indeplinel}te prevederile prevazute de lege. 
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reprezinta infractiune, a!;>a cum a spus ~i colegul s-a sarit in mod 
inten1ionat unul care urma pe lista USL. 

Proiectul pe care fl propune~i este absolut nelegal, reprezinta 
infractiune, ca atare grupul POL nu va participa Ia acest vat. 

Domnul Consilier general Giugula Doru Mihai 
Nu a9 fi vrut sa iau cuvantul, Ia acest punct pe ordinea de zi, 

domnule Raicu, vreau sa va aduc in vedere, ca nu facem altceva dec8.t 
a~i facut dumneavoastra PDL-ul 9i PNL-ul c§.nd s-a stricat Aliania D.A., 
pe care ati constituit-o Tn mandatul trecut. Cand s-a stricat Alianta D.A. in 
mandatul trecut, dumneavoastra v-ati propus oamenii pe lista ~i PNL-ul 
oamenii d6m;;ilor. Exista un precedent aprobat :;;i legalizat, care a fast 
confirmat prin hotarare judecatoreasca. Nu incercati sa fi\i demagogi, ca 
nu este blne. Fiecare partid T~i propune oamenii pe lista chiar daca se 
desfiinteaza alianta. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Punctul nr. 2 - proiect de hotarare privind validarea mandatului 

de consilier in cadrul Consi\iului General al Municipiului Bucure§ti 
al doamnei Peter Alexandrina. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, lmpotriv8.? 0 voturi, ab1ineri? 
1 vet. 

Acest proiect a fest adoptat. 

Punctul nr. 3 - proiect de hotan31re privind va\idarea mandatului de 
consilier in cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure~?ti al 
domnului Mocioaca :;;tefan Alexandru. 

Exista procesul-verbal al Comisiei de validare? 

Domnul Consilier general Georgescu Bogdan Cristian 
Proces-verbal al Comisiei de validare: incheiat ast8zi, 30.05.2014, 

orele 16,30 referitor Ia validarea mandatului de consilier In cadrul CGMB 
al domnului Mocioaca !?tefan Alexandru. 

Avand in vedere adresa Partidului Social Democrat nr. 
62/29.04.2014, inregistrata Ia Cabinet Secretar General al Municipiului 
Bucure~?ti cu nr. 1536/6/29.04.2014 :?i Ia Direc\ia Asistenta Tehnica :?i 
Juridic8. cu nr. 1228/29.04.2014, prin care se propune domnul Mocioaca 
!;\tefan Alexandru pentru func\ia de consilier, pe locul ri:imas vacant; 

Comisia de validare, in temeiul art. 31 alin 3 din Legea nr. 
215/2001 privind administratia pub!ica loca\8., republicata, cu modificarile 
:?i completarile u\terioare~'(Onstata>.ci:i sunt intrunite conditiile de 
legalitate pentru validare,a:__i'nfindat_U/Uf; }:I.e consilier In cadrul CGMB al 
domnului Mocioa !;\tefa'b:Atexandru: · .. ·~ \ ' ' ' .. ' 

ol~ ' j} y: y 10:. 
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Domnul Consilier general Tanase I on Gabriel 
Domnul consilier Giugula, sunteti in eroare, alianta D.A. nu a 

functionat in mandatul trecut, probabil' ca patru ani vi S-au :;;ters din 
memorie. 

Domnul Consilier general VMuva Silviu 
va comunicam ca Ia acest proiect de pe ordinea de zi grupul POL 

nu va veta deoarece !?i acest proiect reprezinta o infrac1iune, ca ~; eel de 
dinainte. Stimaii colegi, va faceii parta~i Ia aceasta infractiune. Tine1i 
cant de acest lucru, c8nd votati. 

; I 
va veta, deoarece este o 

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Supun Ia vat punctul nr. 3 - proiect de hotarare privind va\idarea 
mandatului de consilier in cadrul Consiliului General al Municipiului 
Bucurel'}ti al domnului Mocioaca $tefan Alexandru. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotrivill? 0 voturi, abtineri? 
0 voturi. 

Acest proiect a fast adoptat 
Rag pe cei doi noi membri, sa vina, sii depuna juriimantul. Sunt 

prezenti? 

Doamna Consilier general Peter A~xandrina 
Eu, Peter Alexandrina, ales consilier, in conformitate cu prevederile 

art. 32 alin. (1) din Legea nr. 215/2001 privind administratia publica 
\ocala, republicata, cu modif1cillrile !}i completarile ulterioare, depun 
urmi:itorul juramant: 

.Jur sa respect Constitutia §i legile t8rii §i sa fac, cu buna credinta, 
tot ceea ce sta In puterile §i priceperea mea pentru binele locuitorilor 
Municipiului Bucure§ti. 

A§a sa imi ajute Dumnezeu!" 
- aplauze-

Domnu\ Consilier general Mocioaci<i Stefan Alexandru 
Eu, Mocioaca $tefan Alexandru, ales consilier, in conformitate cu 

prevederile art. 32 alin. (1) din Legea nr_ 215/2001 privind administratia 
pubhca \ocala, republicata, cy~~~1le §i completarile ulterioare, 
depun urmatorulju7mant (..... ~ /-- -,\ 

/)I JL__~~" .. ~~ 
~·~~ I"·;>- -- ___ /Yl_l· ·-~y""~---y,..~0?-11--
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,.Jur sa respect Constitutia §i legile V:lrii §i sa fac, cu buna credinta, 
tot ceea ce sta in puterile :;;i priceperea mea pentru binele locuitorilor 
Municipiului Bucure§ti. 

A§a sa imi ajute Dumnezeu!" 

- aplauze-

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Va reg, sa luati Icc in sala. 
Punctul nr. 4 - proiect de hotarare privind transmiterea unui 

teren in suprafatii totalii de 52.863,46 mp., situat in Str. Secerei nr, 
53-57, sector 4 din administrarea Administratiei Lacuri, Parcuri §i 
Agrement Bucure§ti in administrarea Consiliului Local al Sectorului 
4 . 

Cine este pentru? 29 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 12 
voturi. 

Acest proiect nu a fast adoptat. 

Punctul nr. 5- proiect de hotiirire privind includerea in bugetul 
propriu al Municipiului Bucurefti pe anul 2014 a sumelor aprobate 
pentru finantarea proiectului DELl finantat din Fondul European de 
lntegrare precum §i reincadrarea pe articole in structura bugetelor 
unor institutii de interes local pe anul 2014. Comentarii? 

Domnul Consilier general Pieptea Cornel 
Referitor Ia aceste proiecte de pe ordinea de zi, domnule 

viceprimar, pentru ca nu este primarul, ma adresez dumneavoastra, va 
rog sa ne spuneti, de ce ati spart practic in trei proiecte o rectificare de 
buget? Punctele 1,2 §i 3 care reprezinta recore\i:iri de sume intre diverse 
capitole bugetare. Puteau fi facute in cadrul unui singur proiect, dar ati 
preferat sii faceti trei proiecte separate. 

Domnul Viceprimar Nicolaescu Marcel Octavian 
In proiectul de hotarare este verba de o cotizatie, care se are in 

vedere in cadrul acestui proiect de migratiune, care face parte dintr-un 
parteneriat pe intreaga Europa §i separat trebuia dimensionat pe un 
proiect de hotarare. 

Daca se dore§te punctul de vedre al executivului ... Daca se dore§te 
sa fie cumulate este §i aceasta o varianta, dar mergem pe fiecare 
separat. 



Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Supun Ia vot punctul nr. 5 - proiect de hotarare privind 

includerea in bugetul propriu at Municipiului Bucure§ti pea nul 2014 
a sumelor aprobate pentru finantarea proiectului DELl finantat din 
Fondul European de lntegrare precum §i retncadrarea pe articote in 
structura bugetetor unor institutii de interes local pe anul2014. 

Cine este pentru? 32 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, ab~ineri? 0 
voturi. 

Acest proiect a fast adoptat. 

Supun Ia vot punctul nr. 6 - proiect de hotarare privind modificarea 
bugetului Muzeului Municipiului Bucure~ti pe anul2014. 

Domnu\ Voicu, va rog. 

e Domnul Consilier general Voicu Mihai 

• 

Domnule pre~edinte, legat de acest lucru ~i de suma ceruta, suma 
mi se pare extrem de mare. Vorbim de aproape un milion de Euro care 
daca ii inmultim cu 12 luni, maxim ajunge ... propun o modificare, eo 
mangla aici, se Tnchiriaza 20.000 de mp. 

Domnu\e Ramiro daca dumneavoastra sunte~i de acord cu acest 
lucru, spuneti da atunci. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Domnul Voicu nu va angajafi in dialog, va ascult. 

Domnul Consilier general Voicu Mihai 
Nu rna angajez, dar colegii probabil au ni~te interese ascunse ca 

nu infeleg. Se cere Tnchirierea a 20.000 mp., ce sa faca muzeul cu 
20.000 mp. Eo Tntrebare? Ce este teren de baschet? 

Domnul Viceprimar Nicolaescu Marcel Octavian 
in afara de suprafata care se inchiriaza, este vorba ~i de punerea 

in siguranta a valorilor din aceste muzee, care sunt extrem de mari. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghit8 Richard Vicentiu 
Supun Ia vot punctul nr. 6 - proiect de hotanlre privind 

modificarea bugetului Muzeului Municipiului Bucure§ti pe anul 
2014. 

Cine este pentru? 0 voturi, impotriv8? 0 voturi, abtineri? majoritate 
de voturi. ~-~ 

Acest proiect nu a f st adoptf{ ">"" •• --- <"/; -~-
!':-·' ~ ,,-,_ ;·-
'I \. . . --< -<:'· 



Domnul Consilier general Pieptea Cornel 
Domnule viceprimar, a~ vrea sa ne spune~i de ce a~i ales aceasta 

solu1ie de a muta aceste obiecte ale muzeului, aceste opere de arta. 

Domnul Viceprimar Nicolaescu Marcel Octavian 
Este verba de un ordin de evacuare lncepc!md cu a doua parte a 

lunii iunie ~i trebuie sa gasim o solu~ie foarte urgent. 

Domnul Consilier general Pieptea Cornel 
Ok, sunt de acerd ca este un erdin de evacuare, practic prin acest 

proiect de hot~rc!lre dumneavoastra decideti. ca din banii prim8riei, sa fie 
direc~ionati c~tre acest Teatru 500.000 Eure. 0 jumatate de milion de 
Euro, domnul Ramire, daca nu :;;titi dati-mi voie, sa va infermez domnule. 
Nu este european, da? Primaria a refuzat o oferta de 30.000 Euro pe e ~ase luni ~ida 500.000 Eure ~~ imi spuneti mie:_ ca este european. 

• 

0 sa va arat h€1rtiile, 30.000 Euro scris. lnaintat ciitre primarie, da? 
Oferta pentru a continua in acela~i spatiu. Hartle pe care am primit-e Ia 
Cemisia de specialitate, da? Am sa va reg, sa citi~i proiectele atunci cillnd 
lncercati sa ... nu v-am rugat domnule consiller. Daca rug8mintea .... Ia 
dumneavoastra .... de a va face datoria de consilier, inseamna ca va 
cert, ok, interpretati a:;;a. 

Eu, dear v-am spus ca ati avut o eferta de 30.000 Euro pentru a 
continua in acela~i spatiu, iar in aceasta propunere se refuza aceea 
oferta, se propune a se aloca pentru chirie suma de 225 de mii Euro, 
deci am refuzat 30.000 mii Euro ~i di:im 225 de mii Euro pentru chirie ~i 
mai dam inca 255 de mii Eure pentru a muta :;;i pastra in siguranta 
cred ca ati ri:i.mas cu textul asta, Ia toate proiectele sunt europene. 
Multumesc . 

Domnul Consilier general Vaduva Silviu 
Doream sa va spun, ca se pare, ca executivul Primariei Capitalei 

s-a specializat in afaceri imobiliare dupa cum vedem :;;iva readuc aminte 
ce se intampla in cladirea in care ne desfi:i~uram activitatea, pli:itim 
milioane de Euro chirie. 

Se pare ca, nu ajunge dear un singur tun imebiliar, se pare ca, 
succesul acestui tun imobiliar a nascut ~~ alte tun uri imobiltare. 

Ti transmitem primarului general Serin Oprescu, sa se opreasca cu 
aceste tunuri imebiliare. Multumesc. 

Domnul Director executiv Vasile savoiu Directia Buget 
Situatia este aparuta in ~ normal ea trebuia previzionata, 

pentru ca toate lucrurile a~J€fl" se ${1~. Ia 1 ianuane. Nu este vtna 
noastra ca s-au imbat ~pnduOOrll§.. Afl;lbele conduceri au o luna, o 

II I x..___..---r-1 ,, -:-;,/ _\ 
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luna ~~ jumatate de cand sunt in func~iune §i sunt doua categorii de 
riscuri. 

La Muzeul Municipiului Bucure:;;ti, sa int8rziem lucriirile europene, 
cu finantare europeana de Ia Casa Cesianu, Casa Minovici §i Muzeul 
Amiral Urseanu {Observatorul Astronomic). Daca nu punem in siguranta 
bunurile de patrimoniu :;;i tntEirziem lucriirile, riscam :;;i a§a suntem afarii 
din grafic, sa nu mai primim inapoi bani europeni :;;i sa fim finantatori neti 
ai acestor proiecte. 0 masura trebuie luata cumva in urgenta din punctul 
acesta de vedere. 

La Muzeul Literaturii Romane ultima masura juridic8. a fast sa f1e 
repus proprietarul Tn drepturi, iar el i!;ii cere drepturile incep8nd cu data 
de 15 iunie. Apropo e data mof1ii poetului Eminescu. sa nu fie ~i data 
morl;ii Muzeului Literaturii. 

Deci, daca nu punem in siguran~a aceste bunuri de patrimoniu, in 
ni~te locatii ~i in ni~te condi~ii europene, nu ne calificam sa readucem in 
noile loca1ii, cu fonduri europene viitoarele muzee. Daca tot facem 
aceste cladiri. nu le avem, avem negatii de Ia Ministerul Culturii, 
R.A.A.P.P.S., de peste tot, noi nu avem in patrimoniu astfel de suprafete 
adecvate expunerii fiii pastrarii patrimoniului. 

Contrariul, daca nu adoptati aceste hotarari, raspunderea va revine 
incep8.nd cu 15 iunie. Eu, nu §tiu ce face noul proprietar, printul Sturdza 
sau cine o fi. 

Referitor Ia citra, printul Sturdza ne-a propus de fapt o solutie 
imposibil8, 30.000 Euro pe luna timp de 36 luni. Daca socotim 36 luni ori 
30.000 Euro ajungem Ia cu totul alt8 cifri!i, da? Deci suntem Ia un milion 
optzeci, un milion o suta. El mai pretinde in proces ca i-am datora, Ia 
data Ia care a ob1inut sentin1a inca vreo un milion de Euro. Deci, acolo 
avocatii lui mizeaza pe o incasare de doua milioane de Euro §i nu doresc 
sa men1in acest muzeu mai departe de trei luni. 

Palatul este central, pe B-dul Dacia peste drum de lorga, de 
pafiiapoarte, de fosta ambasadc1io a Canadei. Este o suprafata redutabilii, 
cu ni§te depozite dedesupt, acolo directorul putea fi chemat inainte in 
comisie sa se justifice, daca sunt probleme. 

La Muzeul Municipiului Bucure§ti asta e o situatie clara. 
Tmpiedicam un proiect european sau nu. 

Eu, va propun sa reanaliza1i lucrurile astea, vreau sa va spun ca Ia 
ora aceasta nu exista o 1int8, am ratat doua tinte ... deci nu este nimic 
targhetat, nu este nicio conspiratie. 

Domnul Consilier eneral F8tu Gabriel · 
Domnule pr ~edintev~~colegi, va reamintesc referitor Ia 

Muzeul Mic1p1ul i Buc~~~o.-§..:'- 9/~:: av1z de am8.nare, pentru ca am 

(2 ' . 1 
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invitat pe cineva Ia comisie §i nu a venit poate ca. a fast §i timpul foarte 
scurt. 

Referitor Ia Muzeul Literaturii Romane .... Domnule savoiu, imi 
pare bine ca vii cunosc, cam tarziu .... , poate ne vedem Ia urmatoarea 
comisie si:!i discutam exact, e proiect european, este cu bani europeni, 
dar banii sunt mutati de colo- colo, tocmai ca sa intelegem §i noi. 

Suntem de acord, sa discutam !ili sa am€mam, rna refer Ia Muzeul 
Municipiului Bucure§ti. 

Muzeul Literaturii Romane este cu totul altceva, tocmai de aceea 
am dat §i raport favorabil. Cred ca ar trebui votat. Multumesc. 

Domnul Consilier general Pieptea Cornel 
Pentru a clarifica lucrurile, timp de 144 de luni, cat am stat acolo nu 

am platit nimic. Proprietarul imobilului a spus: va mai las 6 luni, imi da~i 
30.000 Euro pentru astea 6 luni, dupa facem expertize, vedem care este 
pretul pietei !?i stabilim un pre\. Noi am decis ca. trebuie sa ne mutam 
instant, facem o procedura de achizi~ii peste noapte. Asta este situatia. 
Mu11umesc. 0 zi buna. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghit8. Richard Vicentiu 
Punctul nr, 7 - proiect de hotarclre privind modificarea 

bugetului Muzeului National al Literaturii Romclne pe anul 2014. 
Cine este pentru? 1 vot, impotriva? 0 voturi, ab\ineri? majoritate de 

voturi. 
Acest proiect nu a fast adoptat. 

Punctul nr. 8 M proiect de hotarare privind aprobarea 
cuantumului Taxei Municipale pentru Apa Uzata, pentru anul 2014, 
calculata conform Anexei nr, 2\a HCGMB nr. 317/2008. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotrivil? 0 voturi, ab\ineri? 
2 voturi. 

Acest proiect a fast adoptat. 

Punctul nr. 9 - proiect de hotan3re pentru aprobarea .,Pianului 
Comitetului Municipiului Bucure~ti pentru Situatii de Urgen\<"1 pe anul 
2014" privind asigurarea resurselor umane, materiale !?i financiare 
necesare gestion8.rii situa~iilor de urgen~a. 

Domnul Pieptea, va rag. 

institu\iilor aflate 
macar nu raspu d 

oJ / 

luati masuri Tmpotriva 
ca responsabilitate, care nic1 
implicarea in acest Plan al 
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Situa1iilor de Urgen\Ei. Este inadmisibil ca noi sa cumparam echipamente 
pe care sa le donam, iar anumite administraiii aflate inclusiv Tn 
subordinea Consiliului General nici macar sa nu r8spunda Ia aceste 
solicitari. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghi!ifl Richard Vicentiu 
Supun Ia vat punctu\ nr. 9 - proiect de hotarilre pentru 

aprobarea ,Pianului Comitetului Municipiu\ui Bucure§ti pentru 
Situatii de Urgentifl pe anul 2014" privind asigurarea resurselor 
umane, materia\e §i financiare necesare gestioniflrii situatiilor de 
urgenta. 

Cine esle pentru? majoritate de voturi, impotrivifl? 0 voturi, abiineri? 
0 voturi. 

Acest proiect a fast adoptat. 

Punctu\ nr. 10 - proiect de hotiirare privind aprobarea 
Strategiei de dezvo\tare §i functionare a serviciului public de 
salubrizare - activitiitile de dezinsectie, dezinfectie §i deratizare in 
municipiul Bucure11ti. 

Domnul Deaconescu, aveti un amendament de fckut, va rog, poftiii 
Ia micrefon. 

Domnul Censilier general Deaconescu lonel Cristine\ 
Nei suntem de acerd cu acest proiect. Grupul P.O.L. susiine acest 

preiect. A fest discutat in comisie, au fost fiflcute data trecutE!i mai multe 
amendamente. Dorim, ca sE!i nu existe o interpretare, o pesibila 
interpretare negativ8., in viitor sa fie scos cuvantul "salubrizare", vorbim de 
igienizare. Sceatem cuvantul salubrizare pentru ca. se poate interpreta ca 
acest proiect cuprinde !}i strategia de salubrizare. Acesta este 
amendamentul. 

Domnul Presedinte de sedinta Gbita Richard Vicentiu 
il aveii scris !ii depus ? 
Cine este de acord cu amendamentul domnu\ui Deaconescu? 13 

voturi, impotrivi!l? 0 voturi, abiineri? majoritate de voturi. 

Acest amendament nu a fast adoptat 

Supun Ia vot proiectul de hoHlr8.re a§a cum a fest citit. 
Cine este pentru? 1 vot, impotrivifl? 0 voturi, abjineri? majeritate de voturi. 

Acest pro1ect de hot~f1IT:l1Mctst adoptat 
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Punctul nr. 11 - Proiect de hotarare privind transmiterea in 
folosinta gratuita a unui teren aflat in proprietatea Municipiului 
Bucure§ti, catre Fundatia Olimpici!ii Romana, pe o perioada de 15 ani, 
in vederea realizirii unui patinoar acoperit §i a unuia descoperit. 

Este proiect de doua treimi, va rog sa lua~i loc, to\i consilierii sa intre 
in sa\8. Exista amendamente Ia acest proiect de hotarare? Domnule 
Tanase, va rag! 

Domnul Consilfer general Tanase I on Gabriel 
Amendament Ia proiectul de hotarare privind transmiterea in folosinia 

gratuita a unui teren aflat in proprietatea municipiului Bucure:;;;ti, catre 
Funda1ia Olimpica Romana, pe o perioada de 15 ani, in vederea realiz8.ril 
unor patinoare 

Art. 5 se completeaza cu urmatorul alineat 2: ,Fundatia Olimpica 
Romana se oblig§ sa edifice patinoarele in termen de 2 ani de Ia preluarea 
terenu\ui, Tn caz contrar prezenta hot<!ir~re se abroga". 

Art. 7 se modifica ~~ va avea urmatorul cuprins:" La expirarea 
perioadei de 15 ani investiiia realizata va trece in proprietatea municipiului 
Bucure~ti ~i in administrarea Clubului Sportiv Municipal Bucure~ti". 

Domnul Presedinte de sedinta Ghlta Richard Vicentiu 
Mai sunt amendamente? Domnii consilieri sunt Tn sala? 

Supun Ia vat amendamentele domnului TSnase. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriv8? 0 voturi, abtineri? 0 

voturi. 
Amendamentele au fast adoptate. 
Supun Ia vat proiectul in integralitatea lui. 
Cine este pentru? unanimitate de voturi, Tmpotrivifl? 0 voturi, 

abtineri?, 0 voturi. 
Acest proiect de hotarare a fast adoptat. Felicitiflri! Cetatenii 

Municipiu\ui Bucure~ti ..... . 

Dam nul Viceprimar Nicolaescu Marcel Octavian 
in numele executivului salut acest vat al dumneavoastra. in sf6r~it 

vom avea un patinoar, unde sa facem ~~ performantc!l ~~sport de masa. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicenjiu 
Punctul nr. 12 - Proiect de hoUir<ire privind fmputernicirea 

Consiliului Local al Sectorului 1 sa hotiirasca cu privire Ia cooperarea 
cu lnspectoratul Scalar al .. ~cipiului Bucure§ti in vederea 
cofinantilirii proiec lui Com,,nfi.i~"Re9i ,cu titlul "Art Culture- School 

Event"{jlo;ec coM 5H'7'll$. ) 
\,,> .:.~/-L~~-""'y~-~k_-8 
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Exista amendamente sau discu~ii pe marginea acestui ...... ? 
Domnule Fi:itu, va reg\ 

Demnul Censilier general Fi:itu Gabriel 
Stima~i celegi, vreau sa va spun ca acest preiect nu implica bani in 

plus de Ia buget, este dear un parteneriat, a~a cava prepun sail votati. va 
multumesc. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghitai Richard Vicentiu 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impetrivai? 0 voturi, ab\ineri? 0 

voturi. 
Acest proiect de hotarc!lre a fest adoptat. 

Punctu\ nr. 13- proJect de hotarare privind acceptarea ofertei de 
donatie tara sarcini a unui imobil - teren situat in str. Sufaru 
Gheorghe nr. 33, sector 5, aflat in proprletatea domnului Cazacu 
oanut- Mircea. 

Cine este pentru? unanimitate de voturi, impetrivi:i? 0 voturi, ab~ineri? 
0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat 

Punctul nr. 14 - proiect de hotar&re privlnd inaintarea catre 
Guvernul Rom&niei a cererii de emitere a unei hotarari privind 
transmiterea unor imobile din proprietatea privata a statului ~~ din 
administrarea Regiei Autonome "Administrafia Protocolului de Stat" 
in proprietatea publica a Municipiului Bucure§ti §i administrarea 
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti prin Administratia 
Fondului lmobiliar . 

Demnul Giugula, va reg! 

Domnul Censilier general Giugula Mihai Doru 
La Comisia Juridici§ am dat aviz de amanare cu urmi:itearea solicitare 

sa ni sa comunice ~i lista titularilor de contract ~~ valabilitatea contractelor 
de inchiriere. Am inteles ca. sunt lecuin\e pentru perseane defavorizate sa 
i';tim cat mai avem ... 

Oomnul Presedinte de sedinta Ghit8 Richard Vicentiu 
Supun Ia vet proiectul de hotarare. 
Cine este pentru? 28 de voturi, impetriva? 0 voturi, abtineri? 16 

voturi. 
Acest proiect de hotarc}r-e,_R-!J~t adoptat. 

f\ .o~% 
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Menponez secretariatului ca nu a fast verba de niciun amendament 
din partea domnu\ui Giugula, doar o informare vizavi de avizul Comisiei 
Juridice. Multumesc. 

Punctul nr. 15 proiect de hotarare privind declan~area 
procedurilor de expropriere pentru imobilele proprietate privata 
situate pe amplasamentul lucriirii de utilitatea publica "Reabilitarea 
sistemului rutier $i a liniei de tramvai pe B-dul Liviu Rebreanu" 

De asemenea, este proiect de doua treimi. 
Cine este pentru? unanimitate de voturi. E unanimitate. 
Acest proiect de hot<!lrare a fast adoptat 

Punctul nr. 16 - Proiect de hotiiriire privind declan§area 
procedurilor de expropriere pentru imobilele proprietate privata 
situate pe amplasamentul lucrarii de utilitate publica ,Largire Sos. 
Fabrica de Glucoza intre Calea Floreasca ~i Sos. Petricani", in 
vederea efectuiirii lucriirilor de interes public local. 

Domnule Giugula, daca aveti vreun amendament? II dorim In scris §i 
depus. 

Domnul Consilier general Giugula Mihai Doru 
Avand in vedere ca referitor Ia proiectul de hotarare au fast exprimate 

mai mu\te puncte de hotarare. 0 serie de 'persoane ne-au prezentat tot 
soiu\ de documente, sentinfe,acte. Analizand toate sentintele care au fast 
prezentate nu rezultc! ca s-a dat vreo hotar§.re de instanta din care sa se 
arate ca cei care vin 9i vorbesc Ia acest microfon au dreptate. Teate 
sentintele au fast solutionate prin \ipsa ca\itatii proscesua\e active, \ipsa de 
interes sau mai 9tiu eu ce alte chestiuni de procedura. Nicio hotarare nu a 
fast judecata pana Ia capat. De asemenea, ni s-a adus Ia cuno9tinta ca s-a 
pus in executare o hotarare a Consiliului General, s-a cerut punerea in 
executare a unei hotarari de consiliu, din 2010. Ceea ce se dore9te prin 
aceasta hotarare sau ce i9i doresc cei care au interese directe in acea 
zona este sa primeasca ~aisprezece milione· trei sute treizeci9i9ase o suta 
9aptezeci9ipatru de euro, de Ia Consiliul General. Prin hotararea care se 
propune ast8zi Consiliului General 9i Ia care doresc sa fac un amendament 
va aduc Ia cuno9tinta ca se face o economie bugetului Primariei Capita lei 
de douazeci9i cinci milioane de euro. Adic8, noi le vom da banii celor pe 
care ii expropriem, dar nu le dam 9aisprezece milioane, a9a cum vor ei. Le 
dam un million, le dam doua, cinzeci de mii, in functie de suprafata 
expropriata .... De aici apare economia, pentru ca dopmnul Mad81in 
Oumitru ne-a propus, pe~~~:---·· cu grupul de interese mafiot de Ia 
Directia de Transportur( Care-n&::a P'ropus acest proiect, i-am demonstrat 
ca. tara r afe m s_U_:- tidO _for~-~ .Jici proiectul 9i trama stradala, nici 

Q;,oo <i:Y y y 'C 
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desfa~urarea circulatiei pe acea zona, putem sa facem o economie de 
douazeci ~i cinci mi\ioane de euro. Domnule Pieptea vreau sa vad daca 
veti vota acest proiect in care economisim douazeci~icinci milioane euro ~i 
nu cinsute de mii de euro, ca dincolo, unde nimeni nu a votat. Acum sa va 
vedem care este pozitia dumneavoastra. 

Amendament. Av8nd in vedere ca. acest teren din str. Glucozei de Ia 
inceput ..... Deci, Fabrica de Glucoza, acest proiect al Fabricii de Glucoza, 
sa fiu foarte exact, cu, cuvinte simple pentru mintea dumneavoastra sa 
intelegeli ca. acest proiect ... nu, nu, .... am fast securist, va rag frumos 

Deci acest proiect are urmatorul amendament pe zona de Ia Barbu 
vacarescu Ia Galea Floreasca nu este necesar sa facem acum o 
expropriere pe un teren pe care nu se poate construi nimic, pentru ca. are o 
diferen\8 de nivel cuprinsa intre 2 ~~ 6 metri. Am sa fac un amendament ca 
aceasta hotfir<!ire sa o votam, mai putin zona intre Barbu vacarescu ~~ 

Galea Floreasca, care urmeaza sa fie reglementata dupa ce incepe 
construcpa zonei de intrare Tn Bucure~ti, zona Autostrazii ~~ cBnd vom 
ajunge ~i vom avea o solutie tehnic8. corecta pentru acea zona, vom ~tii ca. 
trebuie sa expropriem din Barbu vacarescu sau Floreasca sau nu trebuie 
sa expropriem. 

Amendamentul suna in felul urmator: zona cuprinsa intre Bd. Brabu 
vacarescu ~i Galea Floreasca culoarul de expropriere sa fie reglementat 
printr-o hoUm3.re viitoare in funqie de determ\Mrile ~i eva\ufirile de trafic pe 
aceasta zona". Adica vom aproba aceasta hotarare, mai putin zona dintre 
Barbu Vacarescu ~i Galea Floreasca. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Oomnule Deaconescu, va rag\ 

Domnul Gonsilier general Deaconescu lone\ Gristinel 
Dragi colegi, doresc sa il citez pe primarul general, Sarin Oprescu, 

care a spus ca. acest proiect este noul Gonstanda, Tn ~edinta publica a 
spus. Vi se va pune sechestru pe avere ~~ vom p9.1i ce am p8tit ~~ cu 
procesul cu Gonstanda. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghit8 Richard Vicentiu 
Domnule Giugula, va rog! 
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pomana .... noi diim banii in schimbul terenului. Se considerS ca Primiiria 
~i Consiliul General apreciaza cii zona de utilitate publica pentru 
eficientizarea proiectului nu este ~?Bizeci de milioane cat este acum, ci 
numai de douiizeci ~i opt. Asta e problema. Dan~ii tipa cii in lac sa vrea 
~aisprezece milioane de Ia Consiliul General vor primi, unul sau doua, fn 
funClie de discutia de acolo, iar toate aceste documente nu au nicio 
relevani8 juridica in ceea ce prive~?te obligativitatea dumneavoastrii. V-am 
explicat :;;i in cazul Constanda, daca dumneavoastra .... in aceea§i situatie. 
Ti dam banii lui Constanda pe teren, nu poate sa va oblige pe voi sa da\i 
ceva. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Multumim, domnule Giugula! 
Sup'un Ia vot amendamentul, domnului Giugula . 
Cine este pentru? 22 voturi, Tmpotriv61? 0 ab1ineri? 18 voturi. 
Acest amendament nu a fast adoptat. 

Supunem Ia vot proiectul de hotarare ... Doamna Nicolescu, aveti 
vreun amendament? Poftiti Ia microfon. 

Cine este pentru? 15 voturi, Tmpotrivii? 7 voturi, ab1ineri? 14 voturi. 
Domnule Pieptea, va rog! 

Acest proiect de hot8.rflre nu a fast adoptat. 

Domnul Consilier general Pieptea Cornel 
Domnule viceprimar, vc!l solicit eel put[n Ia aceste proiecte care sunt 

deosebit de importante, proiectele de pa"tr1moniu sa solicita~i calor din 
executiv sa le aduca cu cinci zile inainte. Nu este posibil ca un proiect atat 
de important sa vina aseara. Deci nu am avut nici 24 de ore, va spun ca 
este unul dintre motivele pentru care asti!lzi nU vom vota proiectul pentru ca 
nu am putut sa facem o analiza amanun~itEi pe fondul acestui proiect. 
Mu11umesc! 

Domnul Presedinte de sedinta Ghiti!l Richard Vicentiu 
Doamna Nicolescu, va reg! 

Punctul nr. 17 - Proiect de hotarare privind declan$area 
procedurilor de expropriere pentru imobilele proprietate privata 
situate pe amplasamentul lucriirii de utilitate publica "Penetratie 
Splaiullndependenlei - Ciurel- Autostrada Bucure!lti- Pite$ti", etapa 
I, intre strada G-ral Petre Po~ $i strada Amilcar C. Siindulescu. 

Domnu!e Deacone~~n~~-~.?~\ 
' . / " 
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Domnul Consilier general Deaconescu lonel Cristinel 
Stima~i colegi, ca ~i data trecuta va rag sa se consemneze in 

procesul verbal ca nu voi veta acest punct de pe ordinea de zi. Ma atlu intr
un conflict de interese. Multumesc. 

Domnul Presedinte de sedinta GhiUi Richard Vicentiu 
Doamna Nicolescu, va rag! 

Doamna Consilier general Nicolescu Cristina 
Pentru acest punct de pe ordinea de zi grupul PP-00 se abtine. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Supunem Ia vat proiectul de hotarare. 
Cine este pentru? 19 voturi, impotrivi!I?O voturi, ab~ineri? 18 voturi . 
Acest proiect de hoUi.rc\re nu a fast adoptat. 

Punctul nr. 18- proiect de hotar&re pentru modificarea anexei Ia 
Hotii.r&rea C.G.M.B. nr. 31312013 privind reglementarea situaliei 
juridice a imobilelor situate in !}os. Garii Catelu nr. 1708, Aleea 
Cioplea nr. 4, Aleea Cioplea nr. 3-5 §i Str. Alexander Von Humboldt nr. 
3, sector 3. 

Cine este pentru? 38 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi. 
Acest proiect de hotarc\re a fest adoptat. 

Punctul nr.19- proiect de hotar&re pentru modificarea anexei nr. 1 
Ia HotarArea C.G.M.B. nr. 5/2014 privind acceptarea cererii Guvernului 
Rom&niei pentru trecerea locuintelor pentru tineri, destinate 
inchirierii, aflate in administrarea Consiliului Local Sector 3, din 
proprietatea publica a municipiului Bucure~ti in proprietatea publica a 
statu lui 

Cine este pentru? unanimitate voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 
voturi. 

Acest proiect de hotarare a fast adoptat. 

Punctul nr. 20 proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul 
de investitii ,Modernizare ~~ consolidare Pod Mihai Bravu" 

Cine este pentru? 33 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 9 voturi . • 
Acest proiect de hotarare a fast adoptat. 

Punctul 
indicatorilor 
,Extinderea 

aL 
nr. 21 x~t de hotanlre privind aprobarea 

hnicqr~~fl.omiCt_·: -.pentru obiectivul de investitii 
telelor>de';--apa_- pOt~bila §i canalizare ~~ reabilitare 

I· , ' , • .., : < I _ .•• ''----: ', ,,. - :.'} 
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apeducte din zona de sud-vest a Municipiului Bucure§ti (str. 
Ghidlgeni, sector 5) 

Domnul Tanase, va rog. 

Domnu\ Consi\ier general Ta.nase \on Gabriel 
fntrucM ni s-a explicat de catre executiv ca se vor face aceste lucrari 

din fonduri europene, am iinut sa precizam acest lucru In cuprinsul 
articolului 2, care se modific8 §i va avea urmatorul continut:"Finantarea 
investitiei se va face din fonduri nerambursabile externe de Ia institutii 
financiare internationale :;;i cota parte din credite interne/externe, din 
aloca1ii de Ia bugetul local al Municipiului Bucure:;;ti, 'in condi\iile asiguriflrii 
fondurilor necesare realizarii investitiei :;;i a respectarii clauzei 20 din 
Contractu\ de Concesiune a serviciilor de alimentare cu apa :;;i de 
canalizare din Municipiul Bucure:;;ti incheiat cu SC APA NOVA 
BUCURE$TI SA, privind nivelele de servicii §i a clauzei 5.2 din partea IV a 
Caietului de Sarcini privind tariful". 

Domnul Presedinte de sed iota Ghita Richard Vicentiu 
va rugam sa predati amendamentul. 
Supunem Ia vat amendamentul domnului Tanase 
Cine este pentru? 17 voturi, 'impotriv8? 0 voturi, abtineri? majoritate 

de voturi. 
Acest amendament nu a fost adoptat. 
Supunem Ia vat proiectul de hoti3rike a:;;a cum a fost citit. 
Cine este pentru? majoritate voturi, impotriv8? 0 voturi, abtineri? 0 

voturi. 
Acest proiect de hotarare a fast adoptat. 

e Punctul nr. 22 - Proiect de hoUirare privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investifii 
,Reabilitarea/modernizarea instalatiilor de evacuare ape meteorice din 
pasaje subterane" rectificiim titlul proiectului Proiect de hotarare 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investitii ,lucr8ri pentru conformarea cu cerintele de protectie a 
mediului prin reabilitarea modernizarea instalatiilor de evacuare a 
apelor uzate pluviale din pasaje subterane". 

Cine este pentru? Domnule Tanase, ave\i amendament, va rog. 

Domnul Consilier general Tanase \on Gabriel 
fntrucat este o modificare de titlu a§ dori sa §tiu daca continutul 

ramane acela§i? A:;; dori c;;to~ivul sa i§i asume aceste modif1can, sa le 
! ... J~. '"" 9 1m 91 no1. ;l-...' __ ., , 
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Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Doamna director, va rog. 

Domnul Viceprimar Nicolaescu Marcel Octavian 
Este sau nu este acela9i con~inut? 

Doamna Director executiv adjunct Magdalena Juga 
LucrB.ri pentru conformarea cu cerin1ele de proteqia mediului prin 

reabilitarea modernizarea instalaiiilor de evacuare a apelor uzate pluviale 
din pasajele subterane 

Domnul Consilier general Pieptea Cornel 
E acela9i proiect? Noi avem altul. 

• Doamna Director executiv adjunct Magdalena luga 
Acesta este, dar a fast punerea in conformitate. 

• 

Domnul Consilier general Pieptea Cornel 
E alt titlu, e acela9i proiect. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Supunem Ia vot proiectul de hotarare. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriv8.? 0 voturi, abtinen? 0 

voturi. 
Acest proiect de hotarare a fast adoptat. 

Punctul nr. 23- proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investilii ,Lucriri pentru 
conformarea cu cerintele de protectia mediului prin 
reabilitarea/modernizarea statiilor de preepurare ape uzate pluviale" 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriv8? 0 voturi, ab\ineri? 0 
voturi. 

Acest proiect de hotarare a fast adoptat. 

Punctul nr. 24 proiect de hotir3re privind initierea in regim de 
urgenta a procedurii pentru asigurarea serviciului de salubrizare 
stradal8 §i a serviciului de iarna in sectorul 5 al Municipiului 
Bucure§ti. 

Domnule Raicu, va rog 

Domnul Consilier qer~efii!P1efuea Cornel 
Domnule consilier;(~ratf cu:- ·mana· sus '• . . . . ' . 

am?Unda ente. de s-a.intt~?bat? .,. · ·- ·, 
1
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Domnul Consilier general Raicu Cristian 
Eu vreau sa fac un anun~ Tn numele grupului POL 9i va spun ca acest 

proiect de hotarare este de asemenea, ilegal, nu exista. in competenta 
Consiliului General sa poate sa aprobe o licitatie de urgen1a §i in general, 
Consiliul General nu are un astfel de atribut. Avem o hotarare de consiliu, 
puteti sa rna ascultati pu1in, va rag? 

Domnul Presedinte de sedinUi Ghit8 Richard Vicentiu 
E lini:;;;te ..... , continuati 

Domnul Consilier general Raicu Cristian 
Avem deja o hotarare de consiliu Tn vigoare prin care consiliul 9i-a dat 

acordul ca sa finanteze deszapezirea !]i salubritatea in sectorul 5. Acum 
este atributul executivului, cain conformitate cu legea sa adopte procedure 
de licitatie prevazuta de lege. Noi nu putem in calitate de Consiliu General 
sa ii spunem tine procedura de urgen1a sau in trei etape sau cum este. E 
ilegal noi nu vom participa Ia acest vat. 

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Domnule Tanase, va rog. 

Domnul Consilier general Tanase I on Gabriel 
Tntrucat este ilegal sa adoptam noi o hotarare in care stabilim 

modific8.ri sau prevederi care sunt continute in Ordonanta 34/2006, eu va 
propun pentru a clarifica acest proiect, urmatorul amendament: Se modifieS. 
titlul acesta avand urmatoarea formulare: Hotararea privind initierea 
procedurii pentru asigurarea serviciului de salubrizare stradala §i a 
serviciului de iarna pe raza sectorului 5 al municipiului Bucuref;lti. Art. 1 se 
modifica f;li va avea urmatorul continut: Se aproba initierea procedurii 
pentru asigurarea serviciului de salubrizare stradaiS §i a serviciului de iarna 
pe raza sectorului 5. Nu putem stabili n6i regimul de urgenta. legea II 
stabile§te, Ordonanta 34. · 

Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Supunem Ia vat amendamentul domnului Ti:inase. 
Cine este pentru? 10 voturi, fmpotriv8.? 0 voturi, abtineri? majoritate 

de voturi. 
Acest amendament nu a fest adoptat. 
Supunem Ia vot proiectul de hotarare a§a cum este el. 
Cine este pentru? 27 voturi, fmpotriva? 0 voturi, abtineri? 11 voturi. 
Acest proiect de hotara~~doptat 

oJ ;;>r ·~ .. \ ~~~~-
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Punctul nr. 25 - prolect de hotarare privind aderarea Municipiului 
Bucure§ti Ia Asociatia"Ora,e Majore din Europa- grupul utilizatorilor 
de IT" 

Doamna Nicolescu, va rag. 

Doamna Consilier general Nicolescu Cristina 
Avizul Comisiei pentru Relatii lnterna\ionale, Cooperare t?i Asociere 

cu alte Autoritati Publice este unul favorabil cu urmatoarele amendamente: 
Se Tnlocuie§te sintagma ,ora~e majore din Europa grupul utilizatorilor IT" 
din titlul §i continutul proiectului de hotarare cu sintagma ,ora§e de 
importanta majora din Europa- grupul utilizatorilor IT" 
Art. 1 se modifica §i va avea urmatorul cuprins ,Se aproba aderarea 
Municipiului Bucure§ti Ia Asocia1ia ora§e de importanv~ majora din Europa 
- grupul utilizatorilor IT incep8.d cu anul 2014", in condiiiile prevazute de 
Statului Asociatiei, anexat hotar8.rii. 
Art. 2 se modific8. !iii va fi art. 2 alin 1 !iii va avea urmatorul cuprins ,.Se 
aproba cuantumul cotizaiiei anuale In suma_ de 1500 euro, aferent calitaiii 
de membru cu drepturi depline a Municipiului Bucure!iiti Ia Asocia\ia Ora!iie 
de importan~ majorcl din Europa - grupUI utilizatorilor IT incepad ci 
01.01.2015, in conformitate cu regulile Asociaiiei" 
La art. 2 dupa alineatul 1 se introduce un nou alineat cu un nou cuprins , 
Cotele aferente cotiza~iilor anuale vor fi introduse in buget". 
La art. 2 se introduce un nou artical, articolul 3 cu urmatarul 
cuprins"Reprezentarea municipiului Bucure~ti in cadrul Asacia\iei se 
realizeaza de catre Primarul General ari de catre un imputernicit al 
acestuia desemnat. 

Am 18.sat amendamentele semnate Ia secretariat. 

e Domnul Presedinte de sedinta Ghita Richard Vicentiu 
Supunem Ia vot amendamentele doamnei Nicolescu. 
Cine este pentru? 35 voturi, impotriv~P 0 voturi, abtineri? 1 vot. 
Aceste amendamente au fast adaptate. 
Supunem Ia vat proiectul de hatarare in integralitate. 
Cine este pentru? majaritate de vaturi. impotriva? 0 voturi, abiineri? 0 

voturi. · 
Acest proiect de hotarare a fast adoptat. 

Pnctul nr. 26 - proiect de hotarare privind inf-iintarea, organizarea 
§i functionarea ,Pietelor tiirane§ti" ca piete volante pe teritoriul 
Municipiului Bucure§ti. 
Existi:fl amendament :---~~~~ .. 7~-,-... 

Ci~e este p rtr?-maj~rjt~e de voturi, impotriv€1? 0 voturi, ab\ineri? 

13f)jvot":' ,: 
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Acest proiect de hotan3re a fast adoptat. 

Punctul nr. 27 proiect de hotarare privind organizarea de ccUre 
Teatrul Tineretului Metropolis a unor evenimente culturale in 
Bucure!fti, in perioada 10 august -15 octombrie 2014. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, Jmpotriva? 0 voturi. abtineri? 0 
voturi. 

Acest proiect de hot~rare a fast adoptat. 

Punctul nr. 28- proJect de hotarare privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economicl pentru obiectivul ,Extinderea retelelor de 
alimentare cu apiii, canalizare ~i drum in zona de nord a municipiului 
Bucure!jti, delimitata de $os. Odii - $os. Bucure§ti - Ploie§ti, Str. 
Jandarmeriei, $os. Gh. lonescu- Sise§ti, $os. Bucure§ti- Tiiirgovi§te, 
sector 1" 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, ab\ineri? 0 
voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat 

va mu11umesc doamnelor ~i domnilor. 
Declar aceast~ ~edini~ inchis~. 

;iedinia s-a incheiatla ora 17.40 . 

PRE;IEDINTE DE ;IEDINTA, SECRETAR GENERAL AL 
MUNICIPIULUI BUCURE;ITI, 

Redactat ~i verifilif!t 
Mioara Nica (!J./~ 
Mirela Anghel rAp.( 
Nicoleta Mirea ~? 
Gladiola Ticleanu '.1/ct.CL!LeLLO'-/ 

Tudor T.oma -
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